
13. april 2016 

 

18. august 2014/jb 

Referat af afdelingsmøde på  

Vestergade Kollegiet 
 

Mødet afholdtes onsdag den 13.04.2016 kl. 19.00 i kollegiets fællesrum. 

 

Bestyrelsen var repræsenteret ved Camilla, Nanna og Niklas 

 

Der var fremmødt 1 beboer. 

 

Der var den 16.03.2014 udsendt/omdelt følgende dagsorden til kollegiets beboere: 

 

1. Velkomst og valg af dirigent 

2. Bestyrelsens beretning 

3. Godkendelse af budget 

4. Valg til afdelingsbestyrelsen  

5. Indkomne forslag 

6. Evt. 

1. Velkomst 
Formanden bød velkommen og foreslog Nanna som dirigent. Nanna blev valgt. 

2. Bestyrelsens beretning 
Der informeredes om årets gang og særligt om hyggelig fælleskomsammen på J-dag, hvor fremmødet 

var på 10-11, og vellykket rengøringsdag samt cykelrazzia, med efterfølgende kaffe og kakao til alle be-

boerne.  

 

Dørene til fællesrummet er blevet skiftet efter en hændelse i fællesrummet. Dette har gjort at man skal 

huske at låse døren efter sig, da den ikke lukker af sig selv. Der vil blive sat et skilt op omhandlende 

dette.  

 

Dørene i A-B-C bygningerne har fået påsat knapper der tillader at man kan komme ind udefra, da dette 

ellers ikke var muligt. 

  

Der er sat klodser under det lave spisebord i fællesrummet, så de to borde er lige høje og kan sættes 

sammen.  

3. Godkendelse af budget 
Huslejevarsel med hovedtallene for budgettet er sendt til beboerne af Kollegiekontoret. Huslejevarslet 

ligger endvidere på Vestergadekollegiets hjemmeside.  

 

Budgettet blev gennemgået af Niklas og følgende blev bl.a. fremhævet: 

 

Huslejeændringerne: Der er en lille stigning i huslejen for alle de næste år – Huslejeændringerne skyldes 

blandt andet at Antennebidraget og telefon/it stiger 

 

Derudover falder revision til 0 kr i budgettet, men tilgengæld betaler hvert lejemål 60 kr, som er indreg-

net i budgettet, hvilket stadig er en stor besparelse for kollegiet samlet.  

 

Der er afsat 55 000 kr. til fællesrummet. Dette går blandt andet til indkøb af 8 FDB stole samt 20 klap-

stole.  

 

Konsekvensen af dette budget indebærer en huslejeregulering med x % og huslejen inkl. antenne og it 

er dermed som følger: 



13. april 2016 

 

18. august 2014/jb 

 
ermed fastsættes huslejen inkl. antennebidrag, telefon og it pr. 1. august i år til:   
   
Vær. i triplet 19,2m²   2.461kr.   en regulering på   56kr.   

Vær. i triplet 20,3m²   2.554kr.   ”   58kr.   

2 vær. lejlighed 32,5m²   4.779kr.   ”   97kr.   

2 vær. lejlighed 31,0m²   4.651kr.    ”   95kr.   

2 vær. lejlighed 39,0m²   5.329kr.   ”   107kr.   

2 vær. lejlighed 26,5m²   4.269kr.   ”   88kr.   

Vær. i dublet 21,2m2   2.926kr.   ”   64kr.   

 

Budgettet blev godkendt enstemmigt  

4. Valg til afdelingsbestyrelsen 
 

Der var 3 bestyrelsesposter på valg 

Nanna, Niklas og Camilla genopstiller. 

 

Alle blev genvalgt, og fortsætter i deres poster. Alexander fortsætter som suppleant.  

 

Liste med nye bestyrelsens konstituering og medlemmernes navne, adresser og e-mail sendes til 

jb@kollegiekontoret.dk 

5. Indkomne forslag 
Ingen indkomne forslag  

6. Evt.  
Der foreslås afholdelse af flere fælles arrangementer 

 

Valg til fællesrumsansvarlig: Alexander Vognstrup Jørgensen overtager denne post.  

 

Der blev snakket om det ’Grønt Kollegium’ projekt der går i gang i august. Der blev informeret om hvor-

når det går i gang og at det er muligt at få udbetalt op til 9000 kr. pr. år. Det aftales at vi tager dette op 

på næste møde.  

 

Det aftales at festudvalget gerne må lave nogle flere arrangementer for beboerne. Der skal sættes 

navne på medlemmerne af festudvalget.  

 

Det aftales at holde en filmaften tirsdag d. 10. maj. Klokken 18:30. Der bliver serveret aftensmad til ar-

rangementer og snacks.  (filmforslag: Die hard)  

 

Der aftales tour de chambre til semesterstart. Eller eventuel en grillfest.  

 

Formanden takkede for et godt møde. 

 

Mødet sluttede kl. 20.00 

 

Referent: Camilla  

 

 


